

Equality Charter

Equality Objectives

In partnership with the "Leading Lights" Erasmus+ high schools and as a result of our three-year project in 2016-2019, our school introduces an Equality Act to ensure protection from discrimination, harassment and victimization on the grounds of specific characteristics.

For our schools, this means that it is unlawful to discriminate against students or treat them less favourably because of their gender; race; disability; religion or belief; gender reassignment; sexual orientation; pregnancy or maternity.

Our mutual objectives are:

- To raise the awareness and skills of staff to promote fairness, equality and good relations in the context of their role
- To provide an environment that welcomes, protects and respects diverse people
- To ensure that all students are given the opportunity to make a positive contribution to the life of the school
- To increase student awareness and understanding of equality issues

Agreed upon, by all the parties:

Liceo Scientifico A. Diaz, Caserta, Italy
Lycée Antoine St-Exupéry, Les Avirons, La Reunion
Escola sa de Miranda, Braga, Portugal
IES Juan Antonio Fernandez Perez, Melilla, Spain
Dyffryn Taf School, Wales
Ysgol Y Strade, Wales
Laanila High School, Oulu, Finland
Svenska Privatskolan, Oulu, Finland



Charte de l'égalité

Objectifs en matière d'égalité

En partenariat avec les lycées Erasmus+ "Leading Lights" et à l'issue de notre projet triennal 2016-2019, notre établissement s'implique par une charte de l'égalité pour assurer une protection contre la discrimination, le harcèlement et la victimisation, sous toutes ses formes.

Pour nos établissements scolaires, cela signifie qu'il est illégal de discriminer les élèves ou de les traiter moins favorablement en raison de leur sexe, de leur appartenance ethnique, de leur handicap, de leur religion ou de leurs convictions, de leur orientation sexuelle, de leur grossesse ou de leur maternité.

Nos objectifs mutuels en matière d'égalité sont :

- Sensibiliser le personnel et améliorer les compétences de chacun afin de promouvoir l'équité, l'égalité et les bonnes relations dans le cadre de l'école.
- Offrir un environnement qui accueille, protège et respecte la diversité des personnes.
- Veiller à ce que tous les élèves aient la possibilité d'apporter une contribution positive à la vie de l'établissement.
- Sensibiliser davantage les élèves aux questions d'égalité et les aider à mieux les comprendre.



Lycée Antoine St-Exupéry, Les Avirons, La Reunion / Dyffryn Taf School, Pays-de-Galles
Ysgol Y Strade, Pays-de-Galles / Escuela sa de Miranda, Braga, Portugal
IES Juan Antonio Fernandez Perez, Melilla, Espagne / Laanila High School, Oulu, Finlande
/ Svenska Privatskolan, Oulu, Finlande / Liceo Scientifico A. Diaz, Caserta, Italie